
14. nov. 2022

Referat frå elevrådsmøte 15. november

Desse møtte:

8a Leon Foldnes
8b Magnus-Olai Austevoll
8d Mille Bernhardsen
8e Abdullah Alshwaiti

9a Tyr Ellertsen
9b Julianne Trellevik
9c Oda Amalie Erstad
9d Ulrik K. Hammersland

10a Vilde Kausland Vabø
10b Mohammed Warsave
10c Arthidthaya Supanyachotskul (Benå)
10d Alva Bettine Kilvik

Hedda Thormodsen og Martha Landro

8c Leander Eide Gullord - meldte forfall

Sak 1: Kompensasjon til skulen for statistjobben i Rykter
Vi ønsker trampoline for pengane

Sak 2: Innspel til FAU
Vi ønskjer at FAU og elevrådet er aktiv i arbeidet med å få fine fellesområde både
ute og inne. Det er bra med eit godt samarbeid med FAU.

- Sittegrupper ute (på framsida i sola på våren er det varmt og fint der) og inne



14. nov. 2022
- Fotballbane/ballbinge
- Plass til bruke sparkesykkel, rampe eller asfalt
- Utstyr i utstyrsboden
- Hjelp til å gjere det finare ute
- Køyrehjelp til “MOT til å glede - dagen” onsdag 23. november på kveldstid,

det tar nokre timar (maks).
- Juleball

- to foreldrevakter pr klasse
- Kan FAU sjekke pris på buss og bestemme om det skal vere to eller tre

bussar. Dei kan gjerne bestille også.

Sak 3: Juleball
- 8. desember kl. 19.00 - 23.30 (buss 23.30)
- bestille tre bussar?

- ytre Sund
- Indre Sund
- Kallestad/Tellnes/Haganes

-  Tema: Glitter og glam
- fine klede; ikkje joggebukse og hettegenser

- Mat
- Kåringar?
- Musikk - spilleliste - ønsker på Instagram

Neste møte blir: veke 47, onsdag eller fredag


